
ACTA REUNIÓ AMPA 

 30/11/16  

 

A Cerdanyola del Vallès, reunits el dia 30 de novembre de 2016, a l'aula de professors de l'escola

 Carles Buigas, després de la convocatòria de reunió ordinària, éssent l'ordre del dia el següent: 

1. Aprovació d'actes anteriors  

2. Distribució econòmica per comissions  

3. Organització cantada d'hivern i activitats de nadal  

4. Projectes millora l'escola (canvi mobiliari)  

5. Precs i preguntes  

 

Assisteixen a la reunió els següents pares d'alumnes: 

Alex Fernández Cano, Marta Tormo Vidal, Luz Pérez Fraile, Eva Guijarro Gordillo, Pepi Fernández 

Herrera, Yolanda González Ferrón, Jose Antonio Rodríguez Bermúdez, Loli Blanco Vaquero, Raquel

 Aparicio Bringas, Gemma González Casas, Cristina Girbau Uroz, Evelina Cañadas, Montse Buerba

 Giralt, Mònica Donaire Herrera, Cristina Almaraz Masjuan, Maria Pulido López, Maria Medina Villeg

as, Ignacio Ballano Aleñá, Maika Esteban, Lluís Oliver Manrubia, Antonio Velasco Jimenez, Azucena

 Abat Milán i Susana Fallarols Josa. 

 

S'inicia la reunió mitjançant la representació del nou equip que formen l'organ de representació de l

'ampa, en particular, la presidenta Provi Ruiz Vega, la vicepresidenta Cristina Bonet Fernández, la 

secretaria Eugenia García Mencía i la tresorera Yolanda Ordóñez . 

 

1. Aprovació d'actes anteriors 

 

S’exposa que s'han de trobar les actes anteriors, en concret, les del 10 i 17 de octubre d'aquest a

ny. Es pregunta als assistents si recorden el contingut d'aquestes actes per no haver de llegir les 

actes complertes i es demana per part d'alguns assistens que es torni a llegir el punt referent al c



anvi d'empresa de menjador, reflexat al punt 3 de l'acta del 17 de octubre, per recordar el conting

ut. Aclarit aquest punt s'aproven les actes pendents amb la conformitat dels assistents. 

 

2. Distribució econòmica per comissions // 4. Projectes millora l'escola (canvi immobiliari) 

 

En aquest punt es dóna la paraula a la tresorera de l'ampa, Yolanda Ordóñez, que explica les part

ides que es fan i com s'han arribat a aquestes. Aporta a la reunió una taula presupuestaria que e

s passa als assistents per a la seva comprovació. 

S'incrementen totes les partides menys la de l'hort ja que s'ha vist que no necessita tant de pressu

post com se li havia assignat anteriorment. 

L'aportació a l'escola per part de l'ampa es manté igual que l'any anterior ja que no es fa ús de lo

 estalviat i es cobreix amb els ingressos que arriben a través de la quota de socis, números de lot

eria, venda de llibres, de vestuari i subvencions. 

Yolanda González Ferrón, portaveu de la comissió de festes, pregunta si a la partida feta a la Co

missió de festes s'inclou el regal que fa l'ampa al personal per nadal. Tractat aquest tema es fa u

na votació sobre si fer o no aquest detall i guanya per majoria que si es farà i serà, al personal n

o docent del centre, per valor de 10 euros. S'encarregarà d'aquesta comanda una mare assistent, 

Loli Blanco. Resta pendent d'indicar, exactament, el número de persones que formen aquest person

al no docent. 

Es fa menció també de la proposta de substitució de les casetes del pati de baix per deterioramen

t d'aquestes. Varios assistents de comenten de parlar-ho més endavant,  en la següent reunió, am

b més calma ja que estem a l'espera de la finalització de les obres i de la reunió amb Serveis Te

rritorials i Ajuntament del dia 12 de desembre. 

Finalment, sobre la qüestió de les fons de ingressos, es comenta de intentar que totes les famílies

 que es beneficien de la socialització de llibres siguin sòcies de l'ampa. 

S'aproven les partides del pressupost. 



 

3. Organització cantada d'hivern i activitats de nadal  

 

S'informa als assistents que el dilluns (28) es va fer una reunió sobre la cabalgata i aquella tarda 

- dia 30- a les 7 de la tarda hi ha una reunió a l'Ateneu per rebre informació del Ajuntament. Per 

coincidència de senyalaments vam quedar en que vàries mares assistents a la reunió de dilluns s'e

ncarregaven d'anar-hi per traslladar la informació al Centre.  

Projecte “Una nit d'ilusió per a tothom”, s'acorda fer difusió, entre les escoles bressol del voltant, d

e la recollida de joguines i venda que hi haurà al colegi, entre els dies 19 i 21 de desembre. S'ha

 de demanar permís a Direcció per posar les parades al Centre. 

Activitat del Tió, explica la activitat que es farà entre els dies 12 i 17 de desembre i es demana c

olaboració de un pare/mare per explicar la història als nens/nenes. Es proposa, per part de una m

are de 6è, que siguin aquests els encarregats de fer aquesta tasca. Es comentarà amb els profess

ors.  

  

5. Precs i preguntes  

 

Projecte hort 100,00 €                        
Projecte Escola et posem guapa
Actes festa hivern 300,00 €                        
Festa fi de curs 1.500,00 €                    
Festa de l'esport 900,00 €                        
Festa Carnestoltes 500,00 €                        
Festa St Jordi 200,00 €                        
Altres activitats lúdiques 200,00 €                        
Aportació escola 2.000,00 €                    
Millores estructura 3.000,00 €                    

TOTAL 8.700,00 €                    

Quota socis 5.300,00 €                    
Num. Loteria 500,00 €                        
Venda de llibres 1.000,00 €                    
Venda de vestuari 500,00 €                        
Subvencions 900,00 €                        

TOTAL 8.200,00 €                    

FONTS D'INGRESSOS HABITUALS APROXIMATS

PARTIDES PRESSUPOSTADES 2016/2017



No hi han. 

 

Es dóna per finalitzada la reunió a les 17:45 hores 


